
Bestyrelsesmøde d.20.04.22 

 

Til stede: Serap, Rikke, Ditte, Lasse, Anja og Marie 

Fraværende: Mie, Stinna 

 

1. Forældrerådet: (Bestyrelse på Tværs af inst. i Nord) 

 

Ikke iværksat endnu: Fokus skal være overgange, Dato 31.august kl.17:00 på Pilehaveskolen. Mette 

indkalder.  

 

 

2. 1.Orientering om budget: 

Første møde på rådhuset er i dag kl. 17:00. Anja har hørt på vandrørene, at der foreligger enighed 

fra alle partier. Lisbeth Hunduhl vil sidde på fordeling af økonomi til legepladser, således det 

frafalder mulighedskataloget. 

 

 

 

3. Forældremøde: Er d.17.maj. – Vi mødes i plenum hvor der er valg, bagefter går vi på stuerne. 

Vores udgangspunkt er hverdagens rutiner. Personalet har P-møde dagen forinden, hvor der 

kommer en plan for hvem der siger hvad. 

             

4. Bestyrelsesvalg: 

• Hvem genopstiller og på hvilke poster? – Serap på valg, Ditte fortsætter de kommende to 

år, Rikke fortsætter de kommende år, Stinna (kassér) på valg, Mie på valg, mangler 2 suppl.  

 

• Hvem siger noget på forældremødet? Serap fremlægger en årsberetning, Ditte fortsætter 

med tidsforbruget 

• Hvilke punkter er vigtige at have med. 

 

5. Nye ansættelser: Pernille og Thomas på Brumbasserne.  

 

6. Forældre inde i huset: Forældre er velkommen indenfor igen, men hvordan åbner vi smartest, 

således at  vi holder børneperspektivet. Lige nu oplever vi en ”corona-årgang” der ikke har været 

vant til andet end at blive afleveret i klimazonen. Dialog heromkring; beslutning: Forældre afleverer 

i klimazonen som nu. Om eftermiddagen må der hentes indenfor på stuerne. Forslag: Visuelt skema 

til forklaring.  

 

 

7. pæd. Aktiviteter på tværs af huset:  



Hver morgen blander vi børnene, vi cykler på tværs, vi leger på legepladsen, vi bevæger os rundt i 

huset. Børn og liv på gangene. Dialog om Guldsmedenes afslutning.  

 

8. Påbegyndelse af evalueringen – Den styrkede læreplaner: Bestyrelsens input sendes før 

sommerferien 2022. Den endelige evaluering skal være færdig 01.09.2022. 

 

9. Forældresamtaler i hele huset: Huset emmer af forældresamtaler, i alle samtaler tages der 

udgangspunkt i dialogprofilerne. Der bliver lavet sprogvurdering når barnet er 3 år, 5 år. Hvis 

sprogvurderingen ligger i rød- fokuseret indsats igen når barnet er 4 år.  

 

  

10. Skilt til lågen omkring mobiltelefoner: Kommer snarest!!!!! 

 

11. Badeværelset på Sommerfuglene: Tilbud: omrokering på badeværelset, ny placering af puslebordet 

osv. 

 

12. Evt.  
 

1. Nyt Borgmesterbesøg d.11. august kl.12.00.  

2. Ny chef på CBU Katrine Møller der kommer fra Egedal kommune, CBU bliver slået sammen 

med Teknik og klima. Således kommer der fokus på børn i naturen.  

3. Nyt koncept for tilsyn på dagtilbuddet, med højere fokus på sparring. – Serap godkender på 

bestyrelsens vegne. 

4. Sommerfest d. 9.juni 2022. 

5. Nyt bestyrelsesmøde onsdag d.1.juni 2022 

6. Opslag om nye medarbejdere skal introduceres til alle nye ansættelser.  

7. Rikke omtaler ”Godt på vej, barnets 1000 første dage” projekt 

8. Cykelprojekt: Nytænkning om et skur til alle cykler, således alle børn har en plads i skuret.  

9. Stor ros til Bamse projekt til forældrekaffen.  

10. Forældrekaffen er et hit – vil gerne fortsætte!!!!! 

 

 

 


